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N-VA trekt met mix van ervaring, nieuwe talent en veel 
ambitie naar de kiezer 
N-VA Beernem hee�  haar verkiezingslijst klaar voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van 13 oktober. We trekken met 
een mix van vertrouwde en nieuwe gezichten naar de Beer-
nemse kiezer. “De N-VA wil absoluut opnieuw besturen en 
beleid voeren. We gaan met veel ambitie naar de kiezer”, stelt 
kandidaat-burgemeester en kersvers Vlaams Parlementslid 
Gijs Degrande. 

De voorbije maanden werkten we hard aan onze kandidatenlijst 
met 25 gemotiveerde mensen. “Onze ploeg is een combinatie van 
gevestigde waarden en nieuwe gezichten, gespreid over Beernem, 
Oedelem, Sint-Joris en Oostveld. Een mix van gemotiveerde 
nieuwkomers, ervaren bestuurders en mensen met veel engage-

ment in en voor onze gemeente. De ideale mix om een gemeente 
als Beernem te besturen. De N-VA is een gemeenschapspartij en 
dat zie je duidelijk in onze kandidatenlijst. Dat is de kracht van 
onze ploeg”, aldus Gijs. Naast de negen huidige gemeenteraads-
leden neemt ook een pak nieuwe mensen deel. “Stuk voor stuk 
gedreven mensen die zich willen inzetten voor Beernem. 

De gemiddelde leeftijd is 48 jaar. Naast de 85-jarige nestor Nor-
bert Stock staan er met Branco Francois, William Brysse, Elodie 
Wildemeersch, Linde Ringoot en Gilles Coene ook vijf twinti-
gers op de lijst. “Onze jongeren schuiven we bewust naar voren. 
Zij zijn het beste bewijs dat ons verhaal klopt en krijgen dan ook 
alle ruimte. Daar ben ik zeer fier op”, besluit Gijs.

1. Gijs Degrande (43)

2. Barbara Vandenbrande (48)

3. Lien De Wispelaere (41)

4. Lode Vanneste (45)

5. Branco Francois (24)

6. William Brysse (23)

7. Elodie Wildemeersch (23)

8. Els Vyncke (56)

9. Anne Mie De Wispelaere (65)

19. Wordt later bekend gemaakt

20. Norbert Stock (85)

21. Jeannine Deruddere (64)

22. Nicole Vanryckeghem (67)

23. Arthur Mortier (63)

24. Christine Stroobandt (71)

25. Jef Vansteenhuyse (62)

10. Bart Vandermoere (45)

11. Ilse Vincke (39)

12. Wouter De Corte (48

13. Sunita Goegebeur (40)

14. Gilles Coene (26)

15. Robby Staes (39)

16. Stefan Pilgersdorfer (41)

17. Linde Ringoot (29)

18. Evelien Tant (38)

Met deze sterke lijst trekken wij op 13 oktober 2024 naar de kiezer:
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Met Elodie Wildemeersch, Jeannine Deruddere en Ilse Vincke prijken er straks drie nieuwe dames op de verkiezingslijst van 
de N-VA. Elodie telt 23 lentes, woont in Sint-Joris en studeerde recent af als handelsingenieur aan de KU Leuven. Ze start in 
september in het Young Graduate Program van Unilin als productieplanner. Velen kennen Elodie als gewezen leidster bij Chiro 
Sint-Joris en vrijwilligster bij VZW Ten Distel. De 64-jarige Jeannine Deruddere werkt al haar hele professionele carrière als 
kapster en baat met Crea Coi� ure haar eigen kapsalon uit in Beernem. Ilse Vincke tenslotte werkt als onthaalmedewerkster in 
het UZ Gent. Ze woont in Oostveld en is voorzitster van de Ouderraad van Ter Bunen en bestuurslid bij Ferm Oostveld.

Dames, hoe komen jullie bij de N-VA terecht?

Elodie: “Vorig jaar vroegen Gijs en Barbara me om de afdeling te versterken. Na overleg met vrienden en familie groeide mijn over-
tuiging om in de politiek te stappen. Na mijn keuze werd ik meteen warm ontvangen door het enthousiaste en gemotiveerde team 
van N-VA Beernem. Dat bevestigt alleen maar mijn beslissing om de politieke sprong te wagen.”

Jeannine: “Via Markant leerde ik Isabelle, Barbara en Anne Mie van de N-VA kennen. Zo kwam ik in contact met de andere mensen 
van de afdeling. Het zijn één voor één toffe mensen met het hart op de juiste plaats.”

Ilse: “Lijsttrekker Gijs Degrande vroeg me vorig jaar om me kandidaat te stellen. De vraag overviel me wel. Ik verdiepte me daarna in 
de lokale politiek en leerde ook het enthousiaste team van N-VA Beernem kennen. Dat zorgde voor mijn keuze om mee te stappen in 
het verhaal van de N-VA.”

Waarom kiezen jullie voor de N-VA?

Jeannine: “Met mijn deelname wil ik vooral lijsttrekker Gijs Degrande steunen. Hij verdient straks meer dan wie ook de burgemees-
terssjerp.”

Elodie: “Omdat ik wil bijdragen aan de welvaart in Beernem en Vlaanderen. De keuze voor de N-VA is daarbij logisch. Hun gedeelde 
waarden en normen sluiten naadloos aan bij wat ik belangrijk vind.”

Welke uitdagingen zien jullie voor Beernem?

Ilse: “Inzetten op een veilige schoolomgeving is een absolute prioriteit. En dat geldt niet alleen voor Ter Bunen in Oostveld, maar ook 
voor andere schoolinstellingen in onze gemeente.” 

Jeannine: “De kinderopvang moet opnieuw versterkt worden. Zo moeten jonge werkende ouders niet voortdurend de meest gekke of 
creatieve oplossingen bedenken in de zoektocht naar opvang voor zoon of dochter.”

Elodie: “Het is bijzonder belangrijk dat de problemen in de verouderde sporthal Den Akker snel en efficiënt aangepakt worden. Door 
Spring in ’t Veld heeft die zaal een grote symbolische waarde voor alle Beernemse jeugdverenigingen. Door het beleid van de voor-
bije jaren zal er de komende legislatuur ook maar weinig financiële ademruimte zijn. Door een eerlijke communicatie moeten we de 
betrokkenheid van onze burgers vergroten en hen aansporen om actief deel te nemen aan het beleid.” 

Maak kennis met Elodie Wildemeersch, 
Jeannine Deruddere en Ilse Vincke

PLAATS 7
Elodie Wildemeersch

PLAATS 21
Jeanine Deruddere

PLAATS 11
Ilse Vincke
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ISABELLE VANDENBRANDE
kandidaat voor de provincie

Op 13 oktober 2024 zijn er naast de lokale ook de provincie-
raadsverkiezingen. Daarbij is huidig provincieraadslid Isabelle 
Vandenbrande net als in 2018 opnieuw onze Beernemse kandi-
daat. U vindt haar op plaats 3. Isabelle is 53 jaar, woont samen 
met haar twee kinderen in de Hubert d’Ydewallestraat en werkt 
als interieurconsulent bij Sijs. Ze was dertig jaar zelfstandig on-
dernemer en zaakvoerder van lingeriezaak Byzance en Schoenen 
Babelle. “De ondernemers uit onze provincie moeten we letter-
lijk en figuurlijk de nodige ruimte geven. Zo laten we handel en 
toerisme maximaal bloeien in West-Vlaanderen”, onderstreept 
Isabelle haar kandidatuur. 

N-VA grootste partij Beernem bij parlementsverkiezingen
Bij de parlementsverkiezingen van 9 juni 2024 haalde onze partij een bijzonder sterk verkiezingsresultaat. Tegen de verwachting 
in bleef de N-VA de grootste partij in Vlaanderen. Ook in Beernem deden we het voortreffelijk. Bij de Vlaamse verkiezingen 
klokten we af op 26 procent en bij voor de Kamer klokten we af op 24,7 procent. Dank aan alle Beernemnaars die voor onze partij 
stemden.

Gijs Degrande legt eed af 
als Vlaams Parlementlid
Niet alleen werd de N-VA bij de parlementsverkiezingen 
van 9 juni de grootste partij in Beernem, ook Gijs Degran-
de behaalde een straf verkiezingsresultaat. Na een stevige 
campagne behaalde Gijs maar liefst 8.630 voorkeurstem-
men en werd hij verkozen tot Vlaams Parlementslid. Hij 
wordt zo de eerste Beernemnaar ooit die gaat zetelen in 
het Vlaams Parlement. Op dinsdag 2 juli 2024 legde Gijs 
de eed af in het Vlaams Parlement. “De komende vijf jaar 
zal ik er alles aan doen om de belangen van onze gemeente 
maximaal te verdedigen in Brussel”, stelt Gijs.

N-VA neemt deel aan lokale verkiezingen 
met slogan ‘THUIS IN BEERNEM’

De N-VA trekt naar de Beernemse 
kiezer met de leuze ‘Thuis in Beer-
nem’. “Wij gaan voor een gemeente 
waar elke inwoner zich thuis voelt. 
Een sterke en goed bestuurde lokale 
gemeenschap kan mee een ant-
woord bieden op het onbehagen dat 
sluimert in onze samenleving. Onze 
inwoners rekenen op de N-VA om na 
het financieel beleid van de voorbije 
zes jaar Beernem opnieuw als een 
goede huisvader te besturen. Een 
nieuwe belastingverhoging is daarbij 
absoluut uit den boze. Integendeel, 

we willen de gemeentefinanciën te-
rug op orde zetten en steven naar een 
belastingsverlaging tegen het einde 
van de volgende legislatuur”, stelt 
voorzitter Wouter De Corte.

Veilig, proper en bruisend

“Naast het goede huisvaderschap met 
de centen op orde gaan we ook voluit 
voor een veilige, propere en bruisen-
de gemeente, een sociaal beleid van 
rechten en plichten en de versterking 
van de Beernemse identiteit. Verder 

willen we opnieuw investeren in 
voet- en fietspaden, wegen en het 
openbaar domein. Onze verouder-
de gebouwen moeten we dringend 
renoveren en energiezuinig maken. 
En ten slotte willen we opnieuw 
beweging in het beleid. Een stroom-
stoot voor lokale economie, cultuur, 
erfgoed, jeugd en kinderopvang. Dat 
mogen de kiezers verwachten als ze 
op 13 oktober ook in Beernem aan 
de N-VA het vertrouwen schenken”, 
besluit voorzitter Wouter De Corte.



Het verhaal van de N-VA is er een van steden en  
gemeenten waar Vlamingen zich thuis voelen. 

Waarin u zich veilig voelt en waar onze manier van 
leven beschermd wordt.

Waar het gemeentebestuur uw belastinggeld beheert 
zoals een goede huisvader of -moeder dat zou doen.

En waar de N-VA welvaart creëert voor burgers, voor 
bedrijven, voor Vlaanderen.

Word nu lid 
van de N-VA!

www.n-va.be/word-lid

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.
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